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Studiestarten 

Har du deltaget i studiestarten på din nye uddannelse? 

 

Modtog du information om uddannelsens indhold og tilrettelæggelse inden studiestarten? 

 

Modtog du information om uddannelsens indhold og tilrettelæggelse inden studiestarten? - Ja - 

angiv evt. hvilken information du modtog 
• Praktisk information vedrørende afvikling af semester, tilbud, projekt og eksamen 

• Mails omkring generel info 

• Moodle 

• Facebook-gruppe og Moodle 

• Information om semesteret tilrettelæggelse, kontaktinformation, eksamen, forventninger til os mm. 

• De relevante 

• Ja 

• Gennem bacheloren 

• der var lavet en Facebook gruppe 

• Hvor jeg skulle møde op og hvad der skulle forgå til studiestart i en mail. Henover Facebook har jeg også modtaget 

information fra mine medstuderende. 

• Ja om kandidaten 

• Fik information om moduler og vigtige datoer for semesteret 

• Synes det var godt planlagt studiestartsdagen! Dejligt både med morgenmad efterfulgt af fremlæggelser, og yderligere 

efterfulgt af at vi kun er MMA sammen. Dog virkede selve "studieretningsfremlæggelserne" i grupper lidt tvunget. Vi havde 

lært hinanden bedre at kende, hvis vi bare sad og snakkede. 

• Skemaet kom i fornuftig tid i år. Dejligt 

• Fik et brev med informationer 

• Generel info omkring modulerne 

• Info omkring de forskellige fag samt om projekt. Jeg tog tidligt hjem, da jeg ikke deltog i fagene, men kun projektet 

• Det gjorde jeg sikkert; men kan ikke huske hvad 

• Information about courses, schedule, contents that would be covered 

• PBL and what it is all about. Lectures stating the objectives of each and what is required of students. Information on projects 

and how it will be carried out was also givenlso 

• the whole course curriculum 
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Var der noget information om uddannelsen, som du savnede før studiestarten? 

 

Var der noget information om uddannelsen, som du savnede før studiestarten? - Ja - angiv evt. 

hvilken information du savnede 
• Arbejdsløshed 

• Kunne godt have fået adgang til moodle lidt før, så man kan se sit skema og evt semester start 

• Måske lidt mere omkring hvilke bøger der faktisk er vigtige 

• Klar oversigt over hvilke elementer der var obligatoriske 

• Præcise datoer for de forskellige events og workshops, så der ikke er 5 mulige dage. Det er ift., at mange har studiejobs, som 

skal planlægges. 

• Noget mere om projekt 

• Tidligere skema 

• How the second year will be with regards to short or long thesis. 

• That, in the Molecular and Cellular Methods in Biomedicine, a document with the correct answers are not handed out when 

doing the questions, so you need to just figure them out with your colleagues 

Modtog du information om praktiske forhold vedrørende studiestarten? 

 

Hvor enig/uenig er du med følgende udsagn? - Informationen om praktiske forhold levede op til 

mine forventninger 
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Hvor enig/uenig er du med følgende udsagn? - Jeg modtog informationen tidsnok, til at jeg kunne 

nå at orientere mig inden studiestart 

 

Var der noget information om praktiske forhold, som du savnede før studiestarten? (Hvis ikke, så 

tryk næste) 
• Jeg ved ikke umiddelbart om jeg savnede noget. Jeg havde en del information fra bachelor. 

• At få skema tidligere 

• Personligt har jeg været godt forberedt på studiestarten, men jeg tænker også det hænger sammen med, at jeg kender 

universitetet og er vant til at gå her. Vi har oplevet at specielt de internationale studerende har været udfordret i forskellige 

grad. Jeg har selv haft en international medstuderende i min gruppe, som har haft udforfringer med helt basale ting, som 

hvordan man anvender forskellige tekst programmer, generelt brug af computer, og også akademiske problemstillinger som 

man umiddelbart forventer at ens medstuderende har styr på. Det har virkelig givet nogle udfordringer, og taget meget tid der 

ellers kunne være blevet brugt på reel læring. 

• Alt information (skema, “lektier” osv) kommer altid mega sent ift planlægning 

• Skema tidligere er ønskeligt 

• Klar oversigt over hvilke elementer der var obligatoriske 

• Det altid dejligt at kende skemaet og praktiske ting i hvert fald en uge forinden 

• Nej, men Information kom bare meget sent 

• Ja tidligere skema ville have været rart men sådan er det hvert semester 

• No 

Hvor enig/uenig er du med følgende udsagn? - Jeg har oplevet, at ambassadørerne har bidraget 

positivt til min studiestart 
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Hvor enig/uenig er du med følgende udsagn? - Jeg er tilfreds med det faglige niveau i 

kursusundervisningen 

 

Jeg er blevet præsenteret for, hvor meget tid jeg kan forventes at skulle bruge på uddannelsen samt 

hvilke aktiviteter, der er på uddannelsen. 

 

Har du taget din bacheloruddannelse på Aalborg Universitet (AAU)? 

 

Hvor enig/uenig er du med følgende udsagn? - Jeg er blevet introduceret til AAU's Læringsmodel, 

Problembaseret læring (PBL), og har fået en idé om hvordan det er at studere på AAU 
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Hvor enig/uenig er du med følgende udsagn? - Jeg befinder mig efterhånden godt sammen med 

mine studiekammerater og er begyndt at falde til 

 

Hvor enig/uenig er du med følgende udsagn? - Alt i alt er jeg tilfreds med studiestarten på min nye 

uddannelse 

 

Hvis du har forslag til, at studiestarten kan blive bedre eller generelle kommentarer om 

studiestarten, kan du angive dem her (hvis ikke, så tryk næste) 
• Information vedrørende "AI declaration" kunne godt være fremhævet mere 

• Jeg var selv i studiegruppe med en studerende som ikke har taget sin bachelor i Aalborg. Det har været meget tidskrævende at 

skulle hjælpe den studerende med Moodle, teams, opgaver osv. Helt simple opgaver som at skrive fælles opgaver har været en 

udfordring. Det har været en stor byrde, og man har følt at man skulle tage ansvar for den studerende i et stort omfang 

• De sociale arrangementer arrangeret af studenterambassadørerne var virkeligt godt, så det må meget gerne gentages. Det 

fungerede fint nok med uddelte studiegrupper, men der manglede måske et arrangement, der gjorde at studiegrupperne blev 

rystet sammen. 

• lav modullerne som på bacheloren med et emne af gangen 

• Det var super fint, at vi skulle mødes i studiegruppen for at lave en præsentation af os selv foran hele profilen. Det er en 

behagelig måde at tage hul på at fremlægge foran det som føles som en ny klassen, samtidig med, at man får en idé om, hvem 

hinanden er. 

• Super godt at Sofie og Søren har lavet så mange hyggelige arrangementer! Mega godt initiativ! 

• Synes det var en god og velorganiseret dag! Hold fast i dagen på den måde! Måske lidt mere tid til bare at snakke med 

studieretningsholdet kunne være dejligt. 
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• Ikke mange er så interreseret længere i at skabe et socialt liv, hvilket kan sætte en begrænsning i det sociale. Men for mig er 

det Ok, da jeg er her for at lære og ikke for at danne sociale relationer. 

• Vigtigt at der fortsat er studieambassadører til fremtidige årgange - ellers er der ingen "ryste sammen" arrangementer, 

medmindre der er øvrige studerende, som tager initiativet. 

• Nu har vi jo modtaget studerende udefra. Nu kender jeg kun til TM hvor vi fx har fået en elev fra Cameroon, hvor jeg 

selvfølgelig ikke ved, hvor meget information hun har modtager undervejs, men fra vores perspektiv ved jeg, at hun har været 

meget i tvivl om det hele og ikke haft samme erfaring som os andre. Her har mange af os følt, at vi skulle sætte hende ind i, 

hvordan moodle, undervisning, præsentationer, eksamen osv. har fungeret, da hun ingen erfaring har haft med det. Det er helt i 

orden at vi medstuderende kan hjælpe til, men vi er flere der på flere områder har følt dette har været en ulempe, fx at være i 

studiegruppe eller projektgruppe med personen, da hun ingen erfaring har haft med computer, hvordan man laver et 

slide/skriver en opgave eller lignende. Her kunne universitetet måske godt være mere behjælpelig, da vi har nok at se til med 

egen undervisning og præsentationer osv. 

• Det er super fint, at det er AAU, der danner studiegrupperne på 1. semester, så studerende fra andre universiteter får 

muligheden for at lære universitetet og studiekammeraterne at kende. Jeg vil dog ønske, at vi selv måtte danne projektgruppen 

eller i hvert fald have haft indflydelse på, hvem man dannede gruppe med, da et godt samarbejde er vigtigt, når man skal 

skrive et projekt. 

• Bedre hjælp til at implementere nyt studerende fra andre lande, såldes det ikke bliver de studerende fra aau's ansvar at hjælpe 

dem i gang med det ene og det andet. Det tager utrolig meget tid fra studiekammerater at sætte nye studerende ind i moodle, 

mail, bygninger, busser, hvordan man skriver et projekt og ikke bare kopierer fra nettet, hvordan man køber i kantinen osv 

osv. og det kan være svært at skrive et semesterprojekt men nogen dr har så forskellig baggrunds information omkring 

uddannelsen. 

• Studieambassadørerne var rigtig rigtig gode til at lave sjove og hyggelige arrangementer, det var virkelig godt arbejde af dem. 

Stor ros til Sofie og Søren :) 

• For international students, it will be better to have an online meeting elaborating the group formation, way of study here at 

AAU etc 

• I have no comment. To me the study start was ok and information was elaborate and well seculated. 

Hvilken profil har du? 

 

 


